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Svar på spørgsmål fra Troels Lund Poulsen (V) stillet den 21. september 2022.   

Aktstykke 380 - Spørgsmål nr. 3: 

”Vil ministeren oplyse, hvorfor der ikke længere forudsættes en reel efterspørgsel efter 

puljen fra 2027 og frem?” 

Svar: 

Anmodningen om fremrykning handler om, at der allerede nu har vist sig en interesse 

for bevillingen samtidig med, at de midler, der er afsat i det første år, var begrænsede. 

Det ville kunne resultere i, at relevante projekter, som opfylder puljen formål, potenti-

elt vil blive droppet. Jeg ser gerne, at midlerne kommer ud og tjener deres formål om 

at skabe flere almene boliger i takt med, at efterspørgslen viser sig. Såfremt hele ram-

men frem til 2027 ikke anvendes fuldt ud, vil det i øvrigt være muligt at anvende ikke 

anvendte midler efter 2027.   

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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